
Protokół nr 5/2023 

z dnia 20 listopada 2023 roku 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

 

Ze względu na nieobecność Pana przewodniczącego J. Sopla posiedzeniu komisji 

przewodniczył Pan radny P. Jacyk. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 6 członków komisji obecnych było 5. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 

z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu 

postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym 

w administracji i innych powiązanych tematycznie. 

2. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 

jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert 

Hawrylak, prawnik Pan Artur Baran oraz kierownik referatu Pan Mariusz Janeczko. 

Pan przewodniczący odczytał treść petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji 

ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu 

egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie (zał. nr 2 do protokołu). Pan 

radny P. Jacyk stwierdził, że petycja jest zasadna i warto byłoby podjąć tożsamą petycję. 

Zapytano wójta czy mieszkańcy zarabiający najniższą krajową również mają zaległości w naszej 

gminie. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że naszej gminy ten problem raczej nie dotyczy. 

Pan radca A. Baran stwierdził, że słowo petycja z łacińskiego oznacza prośba w związku z czym 



uznano, że otrzymane pismo jest petycją, jednak zwrócił uwagę na art. 4 ust. 2 ustawy z dnia 

11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 870), który mówi jakie elementy powinna 

zawierać petycja. W związku z tym, że w petycji nie określono podmiotu wnoszącego petycję, 

miejsca zamieszkania lub siedziby tegoż podmiotu oraz oznaczenia adresata petycji zgodnie 

z art. 7 ust. 1 ustawy pozostawia się petycję bez rozpatrzenia. Pan radca A. Baran wspomniał 

jednak, że pomimo, że petycję pozostawia się bez rozpatrzenia, można podjąć tożsamą petycję 

z inicjatywy komisji. Podczas głosowania, w którym 4 radnych było za, a jeden radny wstrzymał 

się od głosu podjęto decyzję żeby pozostawić petycję bez rozpatrzenia. 

 W sprawach bieżących Pan wójt A. Hawrylak zwrócił się z prośbą do radnych aby 

zgłaszać uwagi do aktualnie modernizowanego oświetlenia ulicznego. Pan przewodniczący 

P. Jacyk poruszył temat wymiany hydrantów. Pan wójt A. Hawrylak wspomniał, że była robiona 

inwentaryzacja hydrantów i co roku wymieniane jest 6-7 hydrantów. Pan radny P. Jacyk oraz 

Pani radna B. Lichacz poprosili o przesunięcie hydrantu w Kobylnicy Wołoskiej i w Łukawcu. 

Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że przesunięcie hydrantów wiąże się z dodatkowymi 

kosztami jednak w miejscach gdzie jest to zasadne to hydranty będą przesuwane. Pani radna 

M. Preweda poruszyła temat naprawy drogi w Łukawcu. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, 

że będzie wykonywana droga z kamienia, a aktualnie wykonywany jest projekt. Rozpoczęła się 

krótka dyskusja na temat dróg podczas, której Pan wójt A. Hawrylak wspomniał, że w pierwszej 

kolejności będą naprawiane drogi dojazdowe do posesji, a dopiero później pozostałe drogi. 

Pan radny P. Jacyk zgłosił, że obok OSP w Kobylnicy Wołoskiej korzenie sosny podsadzają asfalt 

oraz poruszył temat uszkodzonego przez bobry pobocza drogi powiatowej. Pan kierownik 

M. Janeczko odpowiedział, że zgłosił ten temat do zarządu dróg i zdeklarował się, że wystosuje 

prośbę jeszcze raz, pisemnie. Poruszono również temat budowania tam przez bobry przy 

drodze na Bihale oraz przy drodze tzw. kopalniance.  

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący P. Jacyk 

podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji  o godzinie 10:24. 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska   

       W zastępstwie 

przewodniczącego Komisji 

 

         Piotr Jacyk 


